
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA, DE CARÀCTER EXTRAORDINÀRIA,
CELEBRADA EL DIA 13 DE SETEMBRE DE 2022

A la Casa Consistorial de la Vila de Deià, a 13 de setembre de 2022, essent les 19:08
hores, es reuneix l’Ajuntament en Ple a l’objecte de celebrar sessió pública
extraordinària, en primera convocatòria, sota la Presidència del Sr. Batle Lluís Enric
Apesteguia Ripoll, i l’assistència dels Srs. Regidors citats prèviament en forma, que
es diran a continuació: Sra. Gabriela Marianne Poppelreuter, Sra. Maria Cristina
López Martí, Sra. Blanca Lobo Jaume, Sr. Josep Salas Jiménez, Sr. Joan Puigserver
Rullán i el Sr. Francisco Javier Salas Santos, assistits per la Secretària- interventora
interina de la Corporació: Sra. Siham Ferdi Sabir.

El senyor Batle explica que s’ha convocat el present Ple extraordinari a fi d’aprovar
l’Ordenança dels preus públics de l’escola infantil el més aviat possible, ja que la
gratuïtat del curs infantil de 3 anys ja és d’aplicació d’acord amb el Decret aprovat
pel Govern balear.

Declarada oberta la sessió, a les 19:08 hores, es passa a tractar els assumptes inclosos
a l’ordre del dia:

1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE
DIA 04/08/2022

Es procedeix a la votació: s’adopta l’acord per unanimitat dels membres presents.

ACORD:

ÚNIC.- Aprovar l’acta de la sessió plenària ordinària de dia 4 d’agost de 2022.

2. APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT

El senyor Batle explica que, com és habitual, s’han d’aprovar les factures pendents
per poder procedir al seu pagament.

Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera:

A favor:
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- Lluís Enric Apesteguia Ripoll.
- Maria Cristina lópez Martí.
- Blanca López Jaume.
- Gabriele Mariane Poppelreuter.
- Josep Salas Jiménez

Abstenció:

- Francisco Javier Salas Santos.
- Joan Puigserver Rullán.

ACORDS:

PRIMER.- Aprovar el reconeixement dels crèdits expressats en els annexos I i II, sens
perjudici d’exigir les responsabilitats corresponents per la reali�ació de despeses
sense partida pressupostària i sense prèvia contractació d’acord amb la Llei 9/2017 de
contractes del sector públic.

SEGON.- Ordenar el pagament dels crèdits expressats en l’annex I i aplicar-los a les
partides corresponents a càrrec del Pressupost de l’exercici 2022.

3. PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DE MODIFICACIÓ DE
L’ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LES TARIFES DEL SERVEI
PÚBLIC D’ESCOLA INFANTIL DE DEIÀ

El senyor Batle explica que el motiu de la convocatòria d’aquest Ple és l’aprovació de
la modificació d’aquesta Ordenança.

El Govern balear ha aprovat un Decret que obliga a la gratuïtat d’almenys 4 hores
lectives del curs d’infants de 2 a 3 anys, que és el corresponent a l’escolaritat.

Per tant, en la proposta d’Ordenança nova no només incloem com a gratuït les 4
hores obligatòries, sino que allargarem fins a les 15h. Així, els pares només pagaran,
en cas de voler el servei, l’escola de 8h a 9h i/o de 15h a 16h, el que suposaria un cost
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de 10,00€, assumible per qualsevol. Encara que sempre està la possibilitat de
sol·licitar ajudes als serveis socials de l’Ajuntament.

L’Ajuntament ve assumint dos terços del cost de l’escoleta i els pares es feien càrrec
d’un terç, import el qual ja no hauran d’assumir.

En relació amb els altres cursos d’infantil, les bonificacions en el preu del servei
seran atorgades tenint en compte la renta dels pares, tot i així, s’aproven una sèrie de
rebaixes als preus respecte del que pagaven abans.

Per exemple: bonificacions a les famílies nombroses, famílies monoparentals,
famílies amb nins amb necessitats especials.

El senyor Joan Puigserver demana si aquesta gratuïtat s’aplica per exemple a la
guarderia etc?

El senyor Batle explica que la gratuïtat es refereix als serveis d’escolaritat pública, la
guarderia no és un servei municipal, és privat i està gestionat per l’associació de
pares.

Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera:

A favor:

- Lluís Enric Apesteguia Ripoll.
- Maria Cristina lópez Martí.
- Blanca López Jaume.
- Gabriele Mariane Poppelreuter.
- Francisco Javier Salas Santos.
- Joan Puigserver Rullán.
- Josep Salas Jiménez.

S’aixeca la sessió essent les 19:17 hores.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: H

AZ
M

LL
T2

7T
L2

YA
JA

XL
XW

3H
G

3W
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jd

ei
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 3

 d
e 

4 



La secretària                                        Vist i Plau
El President del Ple,

Siham Ferdi Sabir                                Lluís Enric Apesteguia Ripoll
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